

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5402561

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
SORBA ABSORBER GMBH	06/11/2018
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	CORMO AG
Street Address:	RUE SAINT-PIERRE 8
Internal Address:	C/O ALEXANDRA HAYOZ ACHOUR
City:	FRIBOURG
State/Country:	SWITZERLAND
Postal Code:	1700
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	15314119
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(703)504-9415
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	2028351111
Email:	tlim@clarkbrody.com
Correspondent Name:	CLARK & BRODY
Address Line 1:	1700 DIAGONAL ROAD, SUITE 510
Address Line 4:	ALEXANDRIA, VIRGINIA 22314
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	12236-0012
NAME OF SUBMITTER:	CHRISTOPHER W. BRODY
SIGNATURE:	/Christopher W. Brody/
DATE SIGNED:	03/04/2019
Total Attachments: 2	
source=NAMECHANGEASSIGNMENT#page1.tif	
source=NAMECHANGEASSIGNMENT#page2.tif	

Federal Department of
Economic Affairs, Education and Research EAER
State Secretariat for Economic Affairs SECO

Trade Register
Mutations

Sorba Absorber GmbH, Fribourg, CHE 486,035,980 (SOGC of 06.02.2018, 0/4038143). Ordinary capital increase: the share capital has been increased from CHF 172,000 to CHF 184,286 by the issuance of 121 ordinary shares worth CHF 100 and 1 ordinary share worth CHF 186 paid up in full by the offsetting of receivables amounting to CHF 500,040.20 subscribed for by the new shareholder, EPI FUNDS (FL-0002.551.365-8) in Gamprin-Bendern (FL).

New share capital: CHF 184,286, divided up into 1,841 ordinary shares worth CHF 100 and 1 ordinary share worth CHF 186. Articles of Association amended on 11.06.2018.

Change of corporate form: the limited liability company has been transformed into a joint-stock company according to the conversion plan of 11.06.2018 with the balance sheet as at 19.02.2018 showing assets of CHF 1,082,409.93 and liabilities (borrowed capital) of CHF 874,426.35.

The shareholders have received a total of 172,000 nominal shares worth CHF 1 (ordinary stock) in return for their previous ordinary shares and 12,286 nominal shares worth CHF 1 (preference shares) as a privilege stemming from the liquidation proceeds.

New firm: **Cormo AG**.

Articles of Association amended on 11.06.2018. Deleted entities: SP Group (Europe) AG (CHE-115.882.574), shareholder. Amended registered entities: Grass Stefan Walter, shareholder, business manager, new administrative board member, single signing authority.

Meier Paul Wilhelm, shareholder, new administrative board member, single signing authority.

Newly registered entity: Zybach Serge Patrice, from Habkern near Muri bei Bern, administrative board member, single signing authority.

New auditing agency: TrewiTax St. Gallen AG (CHE-109.857.332), in St. Gallen. The entry concerning the renunciation of limited auditing has been deleted.

Daily trade register No. 3367 of 27.06.2018 / CHE-486.035.980 / 04328269

Monday, 02.07.2018, No. 125, year: 136



Schweizerische Eidgenossenschaft
Confédération suisse
Confederazione Svizzera
Confederaziun svizra

Eidgenössisches Departement für
Wirtschaft, Bildung und Forschung WBF
Staatssekretariat für Wirtschaft SECO

shab.ch

Schweizerisches
Handelsamtsblatt

fosc.ch

Feuille officielle suisse
du commerce

fusc.ch

Foglio ufficiale svizzero
di commercio

Handelsregister - Registre du commerce - Registro di commercio
Mutationen - Mutations - Mutazioni

FR

Sorbs Absorber GmbH, in Fribourg, CHE-486.035.990 (SHAB vom 06.02.2018, s. 0/4038143). Ordentliche Kapitalerhöhung: Das Stammkapital wird erhöht von CHF 172'000 auf CHF 184'286 durch Ausgabe von 121 Stammanteilen zu CHF 100 und 1 Stammanteil zu CHF 186, vollständig liberiert durch Verrechnung einer Forderung von CHF 500'040.20 und gezeichnet durch EPI FUNDS (FL-0002.551.365-8), in Gurprin-Bendern (FL), neue Gesellschafterin. Stammkapital neu: CHF 184'286, eingeteilt in 1'841 Stammanteile zu CHF 100 und 1 Stammanteil zu CHF 186. Statuten geändert am 11.06.2018. Umwandlung: Die Gesellschaft mit beschränkter Haftung wird gemäss Umwandlungsplan vom 11.06.2018 und Bilanz per 19.02.2018 mit Aktiven von CHF 1'082'409.93 und Passiven (Fremdkapital) von CHF 874'426.35 in eine Aktiengesellschaft umgewandelt. Die Gesellschafter erhalten für ihre bisherigen Stammanteile insgesamt 172'000 Namenaktien zu CHF 1 (Stammaktien) und 12'286 Narnenaktien zu CHF 1. Vorzugsaktien, privilegiert in Bezug auf den Liquidationserlös. Neue Firma: **Como AG**. Statuten geändert am 11.06.2018. Gelöschte Personen: SP Group (Europe) AG (CHE-115.892.574), Gesellschafterin. Eingetragene Personen geändert: Grass Stefan Walter, Gesellschafter, Geschäftsführer, neu Verwaltungsratsmitglied, Präsident, Einzelunterschrift. Meier Paul Wilhelm, Gesellschafter, neu Verwaltungsratsmitglied, Einzelunterschrift. Neu eingetragene Person: Zybach Serge Patrice, von Habikern, in Muri bei Bern, Verwaltungsratsmitglied, Einzelunterschrift. Neue Revisionsstelle: TrowTus St. Gallen AG (CHE-109.857.332), in St. Gallen. Der Eintrag betreffend den Verzicht auf die eingeschränkte Revision ist gelöscht.

Tagesregister-Nr. 3367 vom 27.06.2018 / CHE-486.035.990 / 04328269



Montag - Lundi - Lunedì, 02.07.2018, No 125, Jahrgang - année - anno: 136

PATENT

RECORDED: 03/04/2019

REEL: 050112 FRAME: 0639